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125§ Kokouksen avaaminen:

Karjaa-Pinlaisten Eläkkeensaajat ry:n hallituksen kokous avattiin V.fi.Z}rc kelo 9.05 Työväentalo
Rientolassa. Kokouksen avasi puheenjohtaja Seija Kannelsuo.

126§ Kokouksen laillisuuden- ja päätösvaltaisuuden toteaminen
L

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja piiiitösvaltaiseksi-

Paikalla:
t\- Seija Kannelsuo, puheenjohtaja , Martti Immonen, sihteeri, Airi Savolainen, Iiris Laaksonen,Maija

Mäkelä"Arja Koskinen sekä taloudenhoitaja Brita Henriksson hallituksen ulkapuolelta.

127§ Esityslistan hyväksyminen

Es§slista hyväksyttiin muutoksitta. (liite 1 )

I28§ Ed. lrokouksen es§slistan kohdan 8:n käsittelyä jatkctaan

Hallitus keskusteli lisåä tiismentiien, ettii perustetaan tuleva toiminta tiimityOskentelyyn, joka luo
turvaa toiminnalle. Hallitus tulee nimittiimåän niin matkatiimin kuin juhlatiimin, Matkatiimin
kokoonpano on vähintåiån 2 jåsenä+silrteeri. Tehtiivanä luoda,kilpail*taa jatuottaa esi§kset
yhdistyksen matkoiksi. Päätökset toteutuksesta tekee hallitus. Juhlatiimin kokoonpano våhintiiän
2+sihteeri ja vastuualueena juhlat kokonaisuutena ohjelmasta lipunmyyntiin ja tarjoilusta muuhun
organisointiin mita tarvitaan kulloinkin.

, 129§ Talousasiat
L

a) kerrottiin miten yhdis§ksen tilillä on rahaa 13.751,V5€
b) odotetaan laskuja niin v$okrasta kuin EKL:n jåisenmaksuista

f 130§ ehdctus syyskokouksen esityslistaksi

a) H1våksyttiin yksimielisesti syyskokouksen esityslistaksi. (liiteZ)
b) Hallitus keskusteli pitkiiån joistakin henkilövalinnoista etenkin, kun tiedossa on joidenkin

kerhovetåj ien halu lopettaa.
c) koskusteltu syyskokouksen alun ohjelma poisnukkuneiden muistamisen osalta. Seija

toivottaa tervetulleiksi,Iiris lupautui sy§rttilmiiän §ntilät, Lauluryhmä laulaa'lriljaisen
tienoon" jonkajålkeenyhdis§ksen jiisen Tertfu Jokinen laulaa poisnukkuneiden muistolle.

131§ Matkat

a) todettiin miten Tallinnan risteily 29.10.2016 42 paxtuotti + 108,50€ fliite3)
b) kaudella matkoista joissa vetovastuussa sihteeri tulos on +209,50€
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c) ilmoitetaan miten peruutamme suunnitellun joulukonsertin tl.ll.Kulttuuritålclle sekä

risteilyn 19 "12. Silja Europalla vähåisen kiiilnosfiIksen Yuoksi.
d) Marja kiisti rrs. risteilyn olemassaolon joulukuussa. Sen sijaan väitettiia rnitsa Silja Europaa

ei edes reitillä olisi.
e) Selkeästi lausuttiin miten yhdistys on tarjonnut jasenilleen risteilyä Tallinnaan joka EI

saanut riittåviiå lähtijämiiåriiå. Uutta risteilyå samalle ajankohdalle ei tehda yhdistyksen

nimissä.

132§ juhlat

a) l3.|1.juhlissa weraitaniin Klaukkalasta,Nummelasta kuin Idon senioreista.

b) 23.1 1. juhlissa mahdcllisesti Klaukkalan seaioritanssiryhmä esiintyisi
c) taqioilut piiåtettiin laittaaviihintiiiin sadalle hengelle
å) viäraamme maksavat sisiiånpiiäsylippuasa en*akkooo pankkitilillemme ' !-
e) Hallitus pllåtti lahes yksimielisesti kokeilla Rientolan siivous- ja pytierltuolien

siirtopalvelua. Sovittu hinta tiille olisi 40€&erta. Tarvittavan pöytåikartan tekee Iiris ja
toimiuaa sen suoraan Rientolaan Lenitalle kuin yhden kappaleen sihteerills.

f) Joulujuhlien ta{oilujen tarjoukset kiisitsltiin. Hallitus piiåtyi hyväksymiiän iifinln 4-2

kalliimman ta{ouksen ja palvelun tuottaa palvelutalo. Hallitus ptiåtyl hyvåksymåiån iiänin
4-2 juhtan maksuttomuuden jåsenillensä eli yhdis§,s maksaa tarjoilut. Joululahjoja ei tlinä
vuonna haluttu ohjelmaan.

133§ EKLrn 20:s liittokokous 14-15.6.2016

a) Yhdistyksellåimme on 1 edustaja liittokokouksessa. Yhdistystii edustanee puheenjohtaja.

b) Yhdistykseffims piiåtti uusia aloitteensa koskien jäsenmaksujen laskutusta liiton toimesta

kuin ehdotusta koskien liikuntahaasteen laskentatavan muutosta. Sihteerille annettiin
tehtiivåksi luoda aloitteet.

c) Hallitus påtätti yksimielisesti hyväksyå majoituskulut kuin kilometrikorvauksen
edustajaltamme.

134§ opintokerhot * koulutus - kerhot - edustus

a) Yhdistyksemme pyrkii saamaaa 2 jåsentiliin jumppaohjaajakursseille t2-13.t2.
Kisakeskukseen. Hallitus påiåtti yksimielisesti maksaa osallistumismaksut kuin \,-
kilometrikorvaukset lähtij öille.

135§ Ehdotus yhdisfyksen mahdallisesta tuesta

Hallitukselle esitettiin jäsenistöltii saatu ehdotus tuesta matkakustannuksia varten. Hallitus L
kävi vilkkaan keskustelun ja pää§i selvittåmaån hintoja eri vaihtoehtoineen. Asiaan palataan ensi

kokouksessa.

136§ jäsenkysely 2016 (liite4)

Hatlitukselle luettiin sihteerin tekemä jäsen§sely. Kysely tehtiin ilman, etEi kirjafiiin vastaajan

henkilöllisyytti eika sitajalkikätesa pys§rtii piiåfielemäåntaikka selvituimåan. Vastaajat valiuiin
sattumar; puhelimeen vastaamisen ja §selyyn myöämielisesti suhtautuvien joukosta. Uusia ja
vanhoja jiiseniä, miehiäja naisia eri ikäryhmistii. Aktiivisia jäsentapaamisissa kavijöitå kuin myös

ruitä, jotka eivät tapaarnisissa käy. Tästii muodostuu kokonaisuus.
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Yastaukset sinånsä eivat yllättäneet, mutta vahvistivat käsityksiä mihin suuntaan tormintaa on
kehitettavii. Eritysesti tapaamisten suhteen saatiin patjonkrn konkreettisia toiveita ja matkoissa
myöskin toivottiin enemmän kotimaan matkailua. Kyselyyn meni aikaa n 2i tuntia eli 1267
rninuuttia 97 sekuntia. §ihteerille aiheutui kuluja 4,32€ edullisen puhepaketin ansiosta.

Jasenkysely merkittiin tiedoksi ja hallitus ei keskustellut sen annista osittain aikapulan vuoksi.
Haliifus päätti konrata sihteerille pyy'detyn korvaukseu"

137§ toimintakalenteri 2017

Toimintakalenteria kä3'tiin vielä kertaalleen läpi ja påädyttiin tekemåän pieniå muutoksia ensi
woden toimintaan.

Siirteeri påivittiiä muutokset kotisivuillemme sekä vahvistaa vierailijat.

138§ muut asiat

a) Olemme saaneet tuetun loman Rajaniemeen 20-25.3.2017 " Hakulomakkeiden täyttåminen
on aloitettu seka vaadittu lelrti-ihnoitus on lehdessä julkaistu. (liites)

b) Hallitukselle kerrottiin miten emme ole saaneet Yaruboden-Oslan yleisöiiånessksessä
riittiivasti tukea. Yritiimrne ensi syksynä kolmannen kerran uudestaanja sillä kertaa
huolehdimme jäsenistömme kayvån äänestämåssä hankettarnme.

c) Saastopankkisaafiii myöntää meille awstuksen (liite6) ja kutsui 2 edustajaamme tilaisuuteen
1.12.24rc klo 1830-2000. Hallitus lähettiiå edustustehtiiviiån Martti Immosen ja Airi
Savolaisen.

d) Hailitukselle tehtiin tiedoksi Nelosen tv-o§elmauutuus(iiiteT), jokaei saanut hallituksessa
kovin lämmintii vastaanottoa.

e) Haliitukselle kerrottiin EKL.n ensi r,.uoden risteilyistä. Koulutusristeilyä suositeltiin ja
syksyn jäsenristeilystä 2I-23.1 1. ernme tiedii vielä hintaakaan.

139§ Seuraava kokous Hallituksen seuraava kokous pidetiiän 9.12.2816 ktro i2.00 Sociksessa.

140§ kokouksen päättäminen Puheenjohtaja Seija Kannelsuo piiätti kokouksen kello tr2.05

H1väksyny.t:
Å //\/.a L

llnT
'Martti håtnonen

sihteeripuheenjohtaja


